
 

  

 

Tarnów, 5 marca 2024 r. 

KRM.0003.884.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na C sesji Rady Miejskiej 29 lutego 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 

radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Tomasz Żmuda zgłosił następujące wnioski i 

pytania: 

1. Poparł wniosek radnego Biedronia dotyczący umożliwienia przewozu rowerów w komunikacji 

miejskiej. 

2. Zawnioskował o wykonanie przeglądu ścieżek rowerowych, których stan pozostawia wiele do 

życzenia.  Zauważalne jest niestety sporo ubytków w związku z tym poprosił, aby zwrócić na to 

uwagę. 

3. Dopytywał, czy jest harmonogram remontów ulic.  Zauważył, że zdarza się, że ekipa uzupełnia ubytek 

na jednej ulicy po czym przejeżdża na drugi koniec miasta by zrobić to samo. Dopytuje czy nie lepiej 

byłoby dokonać podziału prac na poszczególne ulice lub dzielnice?   

  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


